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Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings extra styrelsemöte 2024-06-26 

kl. 18.00 till 18.45 i Träffpunktens lokaler 

 

Närvarande: Pelle Fahlén, Anna Nilsson Ekroth, Christer Laursen Tofténius, Anita Skarphagen, 

Kenneth Skarphagen, Gullbritt Thorsell samt adjungerade kassören Kerstin Edstam Gabrielsson.   

 

Frånvarande: Eva Fohlström, Tomas Grahn 

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

3. Årsboken från Gotlands hembygdsförbund ”Från Gutabygd” delades ut. 

 

4. Spargrisen med insamlade ”kaffepengar” från Nationaldagsfirandet har länsats, innehöll 258 

kronor. 

 

5. Sockenboken. 

Dagens extra styrelsemöte var föranlett av Gullbritts önskan att lämna information om nuläget 

kring sockenboken. 

- Den 13 juni kom svar från Fårösunds Utveckling på Kenneths ansökan från den 27 maj om 

bidrag i Bunge Sockenförenings namn till sockenboken. Ansökan till bidrag till tryckkostnad för 

boken beviljades inte. FU efterfrågar kompletteringar i form av en marknadsföringsplan. 

- Arne Eklund, en av medlemmarna i Redaktionskommittén, har haft ett personligt samtal med 

Lars Elfström i FU, ett samtal som tyvärr inte förde frågan framåt. Dock öppnade L Elfström för 

att eventuellt låna ut en summa pengar motsvarande det bidrag som sökts. Samt att bjuda in 

någon från kommittén till FU´s kommande styrelsemöte som kan beskriva hur arbetet gått till 

med att ta fram en sockenbok, hur planeringen gjorts samt lite om hur tankarna framåt ser ut. 

Och hur man stöttar de kriterier som FU satt upp. 

- Redaktionskommittén har därefter haft ett möte där man uttrycker besvikelse över att ansökan 

inte beviljats. Man vill dock gärna komma till FU´s styrelsemöte och informera ytterligare. 

Överenskommet att Gullbritt och Bertil Smitterberg deltar i mötet den 3 juli. 

- Datum bestämt för boklansering, den 23 juli kl. 13.00 – 16.00. Programpunkterna redovisades. 

- Ett exemplar av sockenboken överlämnades till Kenneth för Sockenföreningens räkning, gick 

runt bordet för en snabb titt. 

- Efter Gullbritts info vid dagens möte framkom ett förslag att vid mötet den 3 juli föreslå FU att 

köpa in 200 ex av sockenboken att dela ut till boende i Fårösund efter eget gottfinnande. Skulle 

då motsvara ungefär det bidrag vi ansökt om. 

- Vi fick förslag kring kostnader vi kan ta upp på en markandsföringsplan; såsom deltagande i 

Slite marknad, Lärbrodagen, julmarknad i Visby, bilkostnader för resor till och från olika 

marknader samt en uppskattning över antalet timmar vi i vår grupp lagt ner på arbetet med boken 

och en ersättning per timme. 

- Nytt bankkonto har öppnats i Bunge Sockenförening, för användning endast för intäkter och 

utgifter som rör sockenboken. Swish har också skapats genom detta konto. QR-koder kopplade 

till försäljningen har beslutats av Arbetsgruppen som har informerat kassören. Varje säljare får 

ett eget inplastat kort att användas vid den personens försäljning av böcker. Kostnaden för en 

laminatmaskin kan också tas upp på marknadsföringsplanen, liksom kostnaden för Swishkontot. 
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6.  Nästa styrelsemöte blir onsdagen den 21 augusti 2024 kl. 17.00 i Träffpunktens lokaler.   

  

7. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


